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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 6 maart 2015          
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
(RvO, artikel 40) over  
 
Geacht college, 
 
Het rijk heeft dit najaar extra gelden in het vooruitzicht gesteld voor huishoudelijk hulp. Het motief is 
behoud van werkgelegenheid in de zorg. 
- Welk bedrag is toegekend aan Ridderkerk en aan de BAR-gemeenten? 
- Welke projecten hebben de BAR-gemeenten ingediend? 
 
Om voor deze gelden in aanmerking te komen moet er aan voorwaarden worden voldaan die op 
gespannen voet staan met het lokale beleid. 
Deze toeslagen voor twee jaar mogen ingezet worden voor algemene voorzieningen en niet voor 
maatwerkvoorziening. 
De insteek van het huidige lokale beleid is om zo veel mogelijk mensen naar een algemene 
voorziening toe te leiden. 
- Hoeveel inwoners van Ridderkerk zijn in 2014 doorgeleid naar een algemene voorziening?  
- Hoeveel inwoners zijn doorgeleid naar een maatwerkvoorziening? 
- Hoeveel Ridderkerkers kunnen dus baat hebben bij de toegekende extra Rijksgelden? 
 
De toeslag richt zich met name op behoud werkgelegenheid van de hulpen in loondienst.  
- Op welke wijze heeft u de toegekende toeslagen ingezet?  
- Op welke wijze draagt dit bij aan behoud van hulpen in loondienst? 
- Hoeveel banen heeft u daardoor weten te behouden? 
 
In NRC Handelsblad van 4 maart 2015 staat het artikel 'Gemeente ondermijnt de thuiszorg'. Daarin 
wordt gesteld op basis van een onderzoek van adviesbureau Berenschot dat gemeenten een lager 
tarief betalen dan de kosten voor thuishulp waardoor onderzoekers spreken van een 'niet duurzame' 
situatie. Ook stellen zij dat de alfahulpen aan het terugkeren is. 
- In hoeverre wijken de tarieven in Ridderkerk af van de in het rapport van Berenschot genoemde 
kostendekkende tarieven? 
 
De insteek van het huidige BAR beleid is gericht op het vergroten van het aandeel van "zelfstandige 
zorgprofessionals". Zie notitie Albrandswaard van 21 oktober 2014 

/http://raad.albrandswaard.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2014/17-
november/20:00/Huishoudelijke-hulp-2015-en-verder/ 
 
- Zijn dit alfahulpen? Zo nee, wat is het verschil? 
- Welke effecten van dit beleid zijn nu reeds zichtbaar?  
- Op welke wijze informeert u de veelal oudere Ridderkerkers over de rechten en plichten ten aanzien 
van de inhuur van deze zorgprofessionals? 
 
Het kabinet heeft duidelijk aangegeven schijnconstructies met alfahulpen tegen te willen gaan.  
- Op welke wijze neemt u dit mee in uw beleid?  
- Zijn er punten waarop het beleid of de beleidsregels zijn aangepast? 
- Op welke wijze monitort u dit uitgangspunt? 
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Zorgaanbieders gaven vorig jaar al een volumekrimp aan van 40-60%. Met daaraan gekoppelde 
werkgelegenheidsdaling.  
Gezien de aanvraag voor de extra toeslag Huishoudelijke Hulp gericht op het behoud van 
medewerkers in loondienst en de inzet van de gelden, verwacht de PvdA Ridderkerk dat u deze 
ontwikkeling volgt en monitort. 
- Wat is de stand van zaken ten aanzien van daling van volume? 
 

BAR-Dichtbij promoot onder de knop Gezelschapsservice (voor huishoudelijke hulp mét een gezellig 
praatje) en Audicien (let op uw zorgverzekeraar vergoedt .. ) alleen Lekkerleven. In de commissie 
Samen leven heeft het college aangegeven dat BAR-Dichtbij geen zorgaanbieder zou zijn of worden. 
- Welke afspraken heeft u daarover gemaakt? 
- Bent u met ons van mening dat er zo geen sprake is van level playing field ten aanzien van de 
Ridderkerkse aanbieders van deze producten? 
 
 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vraag binnen de gestelde termijn van 30 dagen 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
Arianne Ripmeester 
PvdA Ridderkerk 

 


